ANNOUNCEMENT

February 24, 2003

To:
All CFPA Regular Members

Re: 
Call for Nominations for the position of National Chairperson and


Vote on Constitutional Amendments

The closing deadlines for the call for nominations and the vote on the constitutional amendments are both over.  As the nominating committee we were asked to do double duty to count the ballots for the constitutional amendments, as well as verify the nominees for the National Chairperson’s position.

The results in both scenarios are as follows:

a) Constitution:

Total number of ballots received 

​205

Ballots in favour of amendments

197

Ballots not in favour
 of amendments
     7


Ballots spoiled



     1

The membership has therefore approved the Constitutional amendments.

b) Call for Nominations for National Chairperson:

Greg Holbrook, your current National Chairperson, received the only nomination for this position.  He accepted the nomination and we are pleased, therefore, to announce that by acclamation he will continue for another term (July 1, 2003 to June 30, 2006) as your Chairperson.   

Sincere thanks to all of you who took part in the voting and our congratulations to Mr. Holbrook.

Réal Levasseur, Nominating Committee Chairperson

Marty Tate, Member of Nominating Committee

Greg McConnell, Member of Nominating Committee

A V I S

Le 24 février 2003 

Destinataires : 
Tous les membres réguliers de l’APFC

Objet :  
Appel de mises en candidature pour le poste de président national, et



Vote portant sur les modifications aux statuts constitutifs

La date de clôture des mises en candidature et celle du vote portant sur les modifications aux statuts constitutifs sont tous deux passées. Le comité des candidatures a reçu la double tâche de dépouiller les votes sur les modifications aux statuts et de vérifier les mises en candidature pour le poste de président national.

Les résultats sont les suivants :

a) Modifications aux statuts constitutifs :


Nombre total de bulletins rentrés

205


Votes pour les modifications

197


Votes contre les modifications

    7

Bulletins détériorés



    1
Par conséquent, l’ensemble des membres a approuvé les modifications apportées aux statuts constitutifs.

b)
Appel de candidatures pour le poste de président national :

Greg Holbrook, votre président national actuel, a été le seul candidat proposé pour ce poste. Il a accepté la candidature et, par conséquent, nous sommes heureux d’annoncer que c’est par acclamation qu’il occupera le poste de Président pour un autre mandat (du 1er juillet 2003 au 30 juin 2006).

Nos sincères remerciements à tous ceux qui ont participé au vote et nos félicitations à Monsieur Holbrook.

Réal Levasseur, Président du Comité des candidatures

Marty Tate, Membre du Comité des candidatures

Greg McConnell, Membre du Comité des candidatures
